
Protokół 

posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 14.12.2018roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 18:00 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska. która na wstępie: 

l) Stwierdziła na podstawie listy obecności . że w posiedzeniu bierze udział II członków Rady 
Osiedla Blachownia. co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej ; 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu. do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag; 

Porządek obrad : 
J. Otv.arcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami (omówienie glosowania esemesowego w sprawie 
uchwały dotyczącej przeniesienia przewidzianych na rok 2019 środków BO w celu dokończenia 
zadania pn. "Budowa stałej sceny na placu zabaw przy ul. Zwycięstwa"). Omówienie podziału 
środków przewidzianych na realizację statutowych zadań RO na rok 2019. 
4. Omówienie zgłoszonych problemów przez mieszkańców. 
5. Omówienie spraw dotyczących osiedla - omówienie pomysłów do BO na rok 2019 w zakresie 
pozostałej sumy przewidzianej na realizację. 
6. Omówienie - rozliczenie uroczystości Dnia Świętego Mikołaja w OK 
7. Zapy1ania członków RO i ZRO 
8. Wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 
Ad. 1 
Przc\"iodnicząca otworz) la zebranie o godz. 18 :00 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie 
listy obecności. 
Ad. 2 
Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag. 
W głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział II członków RO. 
Ad.3,4,S,6 
Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań. 
przewodnicząca omówiła akcję ŚWIĘTA - choinka , ozdoby i inne iluminacje, obchody spotkania z 
Mikołajem. Przewodnicząca omówiła glosowania esemesowe w sprawie uchwały dotyczącej 
przeniesienia przewidzianych na rok 2019 środków BO w celu dokończenia zadania pn. "Budowa 
stałej sceny na placu zabaw przy ul. Zwycięstwa" , oraz podział środków przewidzianych na 
realizację st.Itutowych zadań RO na rok 20 19. Zebrani dyskutowali także nad pomysłami projektów 
do BO na rok 12019. 
Ad. 7 
Przewodnicząca poddała pod glosowanie wniosek cofający wniosek R. MasaIskiego głosowanego 
na poprzednim zebraniu" zorganizowaniu zebrania RO Blachownia z Prezydent Miasta i 
dyrektorem MOK" 
Uzasadnienie: w w/w sprawie odbylo się spotkanie z pracownikami MOK na którym wyjaśniono 
zebranym z RO mechanizm działania sekcji artystycznych oraz powody trudności z ich organizacją . 

Jako podstawowy powód podano brak zaangażowania rodziców w dyscyplinę uczęszczania dzieci. 
- 11 glosami za przegłosowano decyzję odstąpieniu od organizacji takiego spotkania. 

l . Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:00 



PO zebrani u RO odbyło się spotkanie opłatkowe członków RO z zaproszonymi gośćmi na stałe 
współpracującymi z RO. 

W załączeniu: 

l. lista obecności 
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